
Referat af bestyrelsesmøde i Fælleshusforeningen 21. februar 2019 

 

Deltagere: Lisbeth, Jesper og Mette 

 

1. Administrator 

Mette har skrevet et oplæg til henvendelse til evt. nye administratorer. Det blev besluttet, at 

Mette indhenter tilbud fra forskellige.  

 

2. Træer på den store parkeringsplads 

Bestyrelsen har modtaget en henvendelse fra en beboer, som foreslår, at platantræerne på p-

pladsen beskæres. Bestyrelsen er usikker på, om en beskæring af træerne vil betyde, at de skal 

beskæres jævnligt fremover, og om det er hensigtsmæssigt at beskære plataner. Det blev 

besluttet, at vi drøfter mulighederne med vores gartner ved en gennemgang af de grønne 

områder i løbet af foråret. Mette kontakter gartneren og laver en aftale.  

 

3. Generalforsamlinger 

Grundejerforeningen og Fælleshusforeningen har planlagt generalforsamlinger med en dags 

mellemrum hhv. den 24. og 25. april. Mette kontakter grundejerforeningen med henblik på en 

aftale om at lægge generalforsamlinger samme dag af hensyn til fremmødet.  

 

4. Affaldsindsamling 

Vi holder den årlige affaldsindsamling søndag den 7. april 

 

 


